
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 29 sierpnia 2023 r. 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 15 członków Komisji co stanowi 100 % Sekretarzem 

komisji został Damian  Tudek.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2023-2033,  

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok, 

c. wyrażenia zgody na zbiór szyszek daglezji zielonej Pseudotsuga menziesil  

z pomników przyrody w drzewostanie Leśnictwa Lipowa Góra, oddział 161f,  

działka ewidencyjna nr 3161/2 w obrębie ewidencyjnym Łąkorz, gmina  

Biskupiec,  

d. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Biskupiec od osoby 

fizycznej do zasobu mienia komunalnego nieruchomości gruntowej 

 z przeznaczeniem na powiększenie obszaru istniejących dróg gminnych na 

terenie gminy Biskupiec,  

e. wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przechodu i przejazdu  

w części nieruchomości w  miejscowości Biskupiec, gmina Biskupiec, 

f. wyrażenia przez Komisję stanowiska odnośnie zasadności petycji wniesionej 

przez osoby fizyczne – mieszkańców Biskupca w sprawie usunięcia progu 



zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej  

w Biskupcu)  

g. wyrażenia przez Komisję stanowiska odnoście zasadności petycji wniesionej 

przez osoby fizyczne - mieszkańców Biskupca w sprawie pozostawienia progu 

zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej  

w Biskupcu) 

h. zatwierdzenia Uchwały Nr 5/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Biskupiec z dnia 3 sierpnia 2023 r. w sprawie wyrażenia przez Komisję 

stanowiska odnośnie zasadności petycji wniesionej przez osoby fizyczne – 

mieszkańców Biskupca w sprawie usunięcia progu zwalniającego 

umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej w Biskupcu) oraz uznania 

petycji za bezzasadną, 

i. zatwierdzenia Uchwały Nr 6/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady  

Gminy Biskupiec z dnia 3 sierpnia 2023 r. w sprawie wyrażenia przez Komisję  

stanowiska odnośnie zasadności petycji wniesionej przez osoby fizyczne-

mieszkańców Biskupca w sprawie pozostawienia progu zwalniającego  

umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej w Biskupcu) oraz uznania  

petycji za całkowicie uzasadnioną.,  

j. wyrażania zgody na zawarcie umowy o oświadczenie usług w zakresie 

publicznego  transportu zbiorowego 

6. Zamknięcie posiedzenia  komisji. 

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

15 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

15 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

Wójt zabrał głos  i poinformował, że  ostatnia  sesja  była 2 miesiące temu. 

Wójt poinformował, że na terenie Gminy są realizowane inwestycje. Firma Strzelbud robi drogę 

w Biskupcu w kierunku  Piotrowic w przyszłym tygodniu będzie kładziona masa. W kierunku 

Nowego Miasta Lubawskiego od przejazdu do lasu będzie robiona droga Wojewódzka niecały 

2,3 kilometra koszt 4,6 miliona do  parkingu w lesie. Remont drogi w Podlasku ma kosztować 

6 milionów. Trzy parafie z naszej Gminy otrzymały dofinansowanie na remont zabytków to 

parafia: Łąkorz, Biskupiec i  Piotrowice. Otrzymane kwoty to dla parafii Biskupiec- 490 tyś., 



parafii  Piotrowice – 485 tyś. oraz dla parafii Łąkarz 286 tyś. Został ogłoszony ponowny nabór 

na zabytki w którym został  złożony wniosek na  Muzeum w Łąkorzu. 

Wójt dodał, że przed Urzędem Gminy stanął fortepian, zakończony  został  projekt  na strzelnicę 

w Bielicach. Wójt- w tym  roku w Urzędzie trwają intensywne kontrolę niedawno skończyła 

się kontrola z Regionalnej Izby Obrachunkowej, obecnie w Urzędzie trwa kontrola z NIK- u.  

Wójt dodał, że Starosta unieważnił  przetarg  na remont drogi Łąkarz –Wielka-Tymawa, ogłosi 

go jeszcze raz. Gmina otrzyma zwrot Vat-u w kwocie 1,3 miliona  złotych na inwestycje. Wójt 

dodał, że czekamy na informację od Premiera na rozstrzygnięcie wniosków  w sprawie budowy 

kortów tenisowych  kwota 3,6 miliona. Wójt dodał, że rozpoczęła się kampania wyborcza do 6 

września można rejestrować  listy. Nasz to 34 okręg wyborczy elbląski. Sekretarz dodała, że na 

terenie gminy było 7 komisji wyborczych teraz będzie ich 13. Sekretarz dodała, że jest 6 

nauczycieli, którzy uzyskali tytuł mianowania.   

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2023-

2033,  

Pani Skarbnik Beata  Dudalska  omówiła  projekty  uchwał. 

Uwag do projektu uchwały  nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2023-2033,  

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok, 

Pani  Skarbnik Beata  Dudalska  omówiła  projekty uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok, 

c. wyrażenia zgody na zbiór szyszek daglezji zielonej Pseudotsuga menziesil  

z pomników przyrody w drzewostanie Leśnictwa Lipowa Góra, oddział 161f, działka 

ewidencyjna nr 3161/2 w obrębie ewidencyjnym Łąkorz, gmina Biskupiec, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 



projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbiór szyszek daglezji zielonej Pseudotsuga 

menziesil z pomników przyrody w drzewostanie Leśnictwa Lipowa Góra, oddział 161f,  działka 

ewidencyjna nr 3161/2 w obrębie ewidencyjnym Łąkorz, gmina  Biskupiec, 

d. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Biskupiec od osoby fizycznej do 

zasobu mienia komunalnego nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem na powiększenie 

obszaru istniejących dróg gminnych na  terenie gminy Biskupiec,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Biskupiec od 

osoby fizycznej do zasobu mienia komunalnego nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem 

na powiększenie obszaru istniejących dróg gminnych na  terenie gminy Biskupiec, 

e. wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przechodu i przejazdu  

w części nieruchomości w miejscowości Biskupiec, gmina Biskupiec, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przechodu 

i przejazdu w części nieruchomości w  miejscowości  Biskupiec, gmina Biskupiec, 

f. wyrażenia przez Komisję stanowiska odnośnie zasadności petycji wniesionej przez 

osoby fizyczne – mieszkańców Biskupca w sprawie usunięcia progu zwalniającego 

umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej w Biskupcu). 

Bez głosowania.  

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia przez Komisję stanowiska odnośnie zasadności petycji 

wniesionej przez osoby fizyczne – mieszkańców Biskupca w sprawie usunięcia progu 

zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej w Biskupcu). 

g. wyrażenia przez Komisję stanowiska odnoście zasadności petycji wniesionej przez 

osoby fizyczne - mieszkańców Biskupca w sprawie pozostawienia progu zwalniającego 

umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej w Biskupcu) 

Bez głosowania.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 



W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia przez Komisję stanowiska odnoście zasadności petycji 

wniesionej przez osoby fizyczne - mieszkańców Biskupca w sprawie pozostawienia progu 

zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy Jesionowej w Biskupcu) 

h. zatwierdzenia Uchwały Nr 5/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Biskupiec z dnia 3 sierpnia 2023 r. w sprawie wyrażenia przez Komisję stanowiska 

odnośnie zasadności petycji wniesionej przez osoby fizyczne – mieszkańców Biskupca  

w sprawie usunięcia progu zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy 

Jesionowej w Biskupcu) oraz uznania petycji za bezzasadną. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwały Nr 5/2023 Komisji Skarg, Wniosków 

 i Petycji Rady Gminy Biskupiec z dnia 3 sierpnia 2023 r. w sprawie wyrażenia przez Komisję 

stanowiska odnośnie zasadności petycji wniesionej przez osoby fizyczne – mieszkańców 

Biskupca w sprawie usunięcia progu zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy 

Jesionowej w Biskupcu) oraz uznania petycji za bezzasadną. 

i. zatwierdzenia Uchwały Nr 6/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Biskupiec z dnia 3 sierpnia 2023 r. w sprawie wyrażenia przez Komisję stanowiska 

odnośnie zasadności petycji wniesionej przez osoby fizyczne - mieszkańców Biskupca  

w sprawie pozostawienia progu zwalniającego  umiejscowionego na drodze gminnej (ulicy 

Jesionowej w Biskupcu) oraz uznania  petycji  za całkowicie  uzasadnioną.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwały Nr 6/2023 Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Gminy Biskupiec z dnia 3 sierpnia 2023 r. w sprawie wyrażenia przez Komisję 

stanowiska odnośnie zasadności petycji wniesionej przez osoby fizyczne - mieszkańców 

Biskupca w sprawie pozostawienia progu zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej 

(ulicy Jesionowej w Biskupcu) oraz uznania  petycji  za całkowicie  uzasadnioną. 

j. wyrażania zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego  

transportu  zbiorowego. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 



W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyrażania zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług  

w zakresie publicznego  transportu  zbiorowego. 

 Radny Dembek  Jerzy zapytał o wodę z wodociągu z Łąkorka co z nią jest czy mamy 

skażoną wodę? Wójt odpowiedział, że jeśli była informacji to jedynie taka, że woda jest  

niezdatna do picia. Radna  Małgorzata  Szustak przekazała informację  od sołtysa  z Gaju, żeby 

wysyłać sms-y z Gminy do  mieszkańców z  informacji o złej wodzie,  bo niektórzy mieszkańcy  

o  tym nie  niewiedzą.  

  

    Protokolant                            Przewodniczący Rady Gminy 

 Anna Linowiecka                   Kazimierz  Zalewski 


